
 

 

Styrelsemöte IS Emtarna 2017-02-01 
 

Närvarande: Leif Skoglund, Bo Nilsson, Daniel Chöler och Tina Persson 
 

1. Leif hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Till justerare valdes Daniel 

Chöler. 

  

2. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

3. Den ekonomiska informationen hoppar vi över denna gång, då Åsa inte är 

närvarande. 

 

4. Kommande arrangemang: 

 Försäljningskampanj vår: Tina har nu kontaktat Newbody. Det har skett en del 

förändringar sedan förra försäljningen. Nytt för i år är att alla säljare måste 

registrera sig med sin e-mailadress, och då skapas en webshop för var och en, 

som dock givetvis är knuten till Emtarna. Så försäljningsstart är den 17 

februari, så kommer katalogerna 3-5 dagar efter det. Man får antal kataloger 

efter antal registrerade mejladresser. 150 paket är gränsen för att få det 

sorterat så att varje spelare beställning hamnar i en egen kartong. Gränsen för 

fraktfritt har nu höjts till 350 paket. I webshopen finns också möjlighet att 

köpa ett antal artiklar som finns kvar på Newbodys restlager, så utbudet är 

alltså större på nätet än i katalogen. Styrelsen beslutade att de spelare som 

inte säljer någonting alls istället ska få betala 300 kronor till klubben. 

 Årsmöte: Leif har skickat ett utkast på verksamhetsberättelse och 

verksamhetsplan på mejlen. Vi beslutade att styrelsen skulle ses klockan 

18:45 för underskrifter och kopiering. Bosse har ordnat med 

smörgåstårtsbeställningen. 

 Valberedningen: Leif har nyligen pratat med Gunilla Ramström. Allt är inte 

riktigt klart än, men ”vi är på G” var svaret han fick. 

 Ny sektion: Det blir inget samarbete med Sunne IK, då de har tillräckligt med 

ungdomar. Ett integrationsprojekt är på väg att ta form där Peter och en 

anställd till på Gunnerudsgården + en anställd på Parkvillan skall hålla i 

träningar för de ensamkommande ungdomarna under dagtid. En sektion för 

dessa skall bildas inom ISE, för SISU rekommenderar INTE att man startar upp 

en helt ny klubb för dem. 

 Lag och spelar info: Fredrik har ringt till Leif nyligen och meddelat att det inte 

blir två pojklag, för det finns inte tillräckligt mycket folk till detta. 

 75-års jubileum: Gruppen hade ett möte angående boken i måndags. Man har 

kommit en bit på vägen. Att trycka upp 200 böcker är målet. De skall föreslå 



 

 

tre mötestider för Peter på VF någon gång efter årsmötet. Tina har glömt att 

kolla med Born to Rock angående spelningen, men skall göra detta snarast. 

 

5. Övriga frågor: Det fanns inga övriga frågor 

 

6. Nästa möte blir årsmötet den 8 februari klockan 19. 

 

7. Leif tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 
Ordförande: Leif Skoglund  Sekreterare: Tina Persson 

   

 
 

Justerare: Daniel Chöler  

 


